
Protokół Nr II/24 

z obrad II Sesji Rady Gminy Regnów 

w dniu 29 maja 2024 roku 

 

Obrady rozpoczęto: 

                                                                                                     o godz.10.00 

                                                                                                      a zakończono 

                                                                                                      o godz. 12.20 

Ustawowa liczba radnych – 15 

Radnych obecnych             – 13 

(nieobecni: Izabela Kornacka, Tomasz Walewski) 

Radni obecni na posiedzeniu swoją obecność potwierdzili na załączonej do protokołu liście 

obecności. 

 

Ponadto udział w posiedzeniu wzięli: 

3. Mariusz Cheba                         - Wójt Gminy Regnów 

4. Alina Szczegulska                     - Skarbnik Gminy 

5. Agnieszka Rokicka-Bednarek- Sekretarz Gminy  

 

Punkt. 1 dot. Otwarcia Sesji 

 

Drugą Sesję Rady Gminy Regnów otworzyła Przewodnicząca Rady Gminy Pani 

Patrycja Wróblewska-Firek oraz poinformowała, że materiały wraz porządkiem obrad 

zostały przekazane w ustawowym terminie. Następnie powitała przybyłych na sesję 

radnych oraz pozostałe osoby obecne na posiedzeniu. 

 

Punkt 2. dot. Protokołu z poprzedniej sesji Nr I/2024 z dnia 7 maja 2024 roku. 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że protokół Nr I/24 z Sesji Rady Gminy Regnów  

z dnia 7 maja 2024 roku został wyłożony do wglądu poprzez opublikowanie w Biuletynie 

Informacji Publicznej. Radni nie wnieśli uwag ani propozycji zmian do protokołu.  

 

Punkt 3. dot. Przedstawienia porządku obrad II Sesji Rady Gminy Regnów.  

 

Przewodnicząca Rady Gminy przedstawiła porządek obrad II Sesji Rady Gminy Regnów: 

1. Otwarcie Sesji. 

2. Protokół z poprzedniej sesji Nr I/2024 z dnia 7 maja 2024 roku. 

3. Przedstawienie porządku obrad II Sesji Rady Gminy Regnów. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia liczby Wiceprzewodniczących Rady Gminy Regnów. 

5. Wybór Wiceprzewodniczących Rady Gminy Regnów: 



a) powołanie komisji skrutacyjnej, 

b) przyjęcie regulaminu głosowania w wyborach wiceprzewodniczących Rady 

Gminy Regnów, 

c) zgłoszenie kandydatów na funkcję wiceprzewodniczących Rady, 

d) przeprowadzenie głosowania tajnego i ogłoszenie wyników, 

e) przedstawienie uchwały stwierdzającej wybór Wiceprzewodniczących Rady. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia składu osobowego i powołania Przewodniczącego 

Komisji Rewizyjnej. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia składu osobowego oraz powołania 

Przewodniczącego Komisji skarg, wniosków i petycji. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia przedmiotu działania i składu osobowego  

oraz powołania Przewodniczącego Komisji Budżetu. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia przedmiotu działania i składu osobowego  

oraz powołania Przewodniczącego Komisji Społecznej. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wynagrodzenia Wójta. 

11.  Podjęcie uchwały w sprawie statutów sołectw Gminy Regnów. 

12.  Podjęcie uchwały w sprawie wyboru przedstawiciela Gminy Regnów do Rady Społecznej 

przy Samodzielnym Publicznym Zakładzie Opieki Zdrowotnej w Rawie Mazowieckiej 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru przedstawicieli Gminy Regnów w Samorządowym 

Stowarzyszeniu Rozwoju Ziemi Rawskiej. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy na 2024 rok. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2024-2034. 

16. Informacja Wójta Gminy z pracy w okresie międzysesyjnym oraz z wykonania uchwał Rady 

Gminy.  

17. Sprawy różne.  

18. Zakończenie obrad II Sesji Rady Gminy Regnów. 

 

Wójt Gminy zabierając głos poinformował, że w związku ze skargą Łódzkiego 

Urzędu Wojewódzkiego w sprawie uchwały podjętej 29 listopada 2023 roku w sprawie 

uposażenia świadczeń strażaków, po rozmowach z mecenasem, proponuje się uchylenie 

tej uchwały i zgodnie z zaleceniami nadzoru podjęcie jej ponownie zgodnie z przepisami 

prawa.  

 Radny Sławomir Dobrowolski zwrócił się z zapytaniem, gdzie znajduje się porządek 

obrad, gdyż zaproszenia wraz z porządkiem obrad nie  otrzymał.  

Przewodnicząca Rady wyjaśniła, że na tablety przyszły zaproszenia wraz  

z porządkiem obrad w  osobnym pliku oraz oznajmiła, że w przychodzących mailach należy 

zaznaczyć opcję wyświetl więcej, załączniki widoczne są po pobraniu. 

Radny Sławomir Dobrowolski poinformował, że nie dostał takiego maila  

oraz zauważył, że materiały dotyczące zmian w budżecie otrzymał w dniu wczorajszym  

i ciężko było się z nimi zapoznać.  



Przewodnicząca Rady Patrycja Wróblewska-Firek wyjaśniła, że w związku  

z otrzymaną decyzją i nieblokowaniem realizacji inwestycji do następnej sesji proponuje 

się zmianę w tej uchwale, co zostanie omówione przez Panią Skarbnik.    

W dalszej części Przewodnicząca przystąpiła do głosowania nad wprowadzeniem  

jako punktu 14 podjęcia uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego 

dla strażaków ratowników i kandydatów na strażaków ratowników Ochotniczej Straży 

Pożarnej w Regnowie. Radni w głosowaniu  13 głosów ,,za” wprowadzili proponowaną 

zmianę porządku obrad.  

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik do protokołu. 

 

Punkt 4. dot. Podjęcia uchwały w sprawie ustalenia liczby Wiceprzewodniczących Rady 

Gminy Regnów 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Patrycja Wróblewska-Firek wyjaśniła, że zgodnie  

z zapisami statutu dokonuje się wyboru 2 wiceprzewodniczących Rady Gminy Regnów. 

Dodała, że zgodnie z ustawą o samorządzie gminnym rada gminy wybiera ze swojego grona 

od 1 do 3 wiceprzewodniczących. Innych propozycji nie zgłoszono.  

W związku z powyższym Przewodnicząca Rady Gminy przedstawił projekt uchwały 

w sprawie ustalenia liczby Wiceprzewodniczących Rady Gminy Regnów oraz poddała go 

pod głosowanie.  W głosowaniu udział wzięło 13 radnych, za przyjęciem uchwały głosowało 

13 radnych, głosów przeciwnych i wstrzymujących nie było. Radni w głosowaniu jawnym 

13 głosami ,,za” podjęli uchwałę. 

Uchwała Nr II/2/24 wraz z imiennym wykazem głosowania stanowią załączniki do 

protokołu.  

 

 

Punkt 5. dot.  Wyboru Wiceprzewodniczących Rady Gminy Regnów  

 

 Przewodnicząca Rady zaproponowała by Komisja skrutacyjna składała się z 3 osób  

i przypomniała, iż osoby kandydujące na wiceprzewodniczących nie mogę wchodzić w 

skład komisji.  

Do składu Komisji zaproponowano następujące osoby: 

1) Ilona Chojecka; 

2) Iwona Darnowska; 

3) Jolanta Staszewska. 

Wobec braku innych zgłoszeń i wyrażeniu zgody przez kandydatów przystąpiono do 

głosowania nad składem Komisji Skrutacyjnej. Radni w głosowaniu 13 głosami „za” 

powołali Komisję w powyższym składzie.  

Następnie przystąpiono do przyjęcia Regulaminu głosowania w wyborach 

wiceprzewodniczących Rady Gminy Regnów. Wobec braku uwag do przedstawionego przez 



komisję regulaminu przystąpiono do głosowania. Radni w głosowaniu 13 głosami „za” 

przyjęli Regulamin głosowania w wyborach wiceprzewodniczących Rady Gminy 

przeprowadzonych na sesji w dniu 29 maja 2024 roku.  

W dalszej części przystąpiono do zgłaszania kandydatów na Wiceprzewodniczących 

Rady.  Zgłoszono 2 kandydatury: 

1) Małgorzatę Biedrzycką; 

2) Włodzimierza Noska. 

Kandydaci wyrazili zgodę na kandydowanie. 

Przewodniczący Rady Patrycja Wróblewska-Firek ogłosiła 10-minutową przerwę.  

Po przerwie członkowie Komisji Skrutacyjnej przystąpili do przeprowadzenia głosowania 

tajnego w sprawie wyboru Wiceprzewodniczących. Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej 

Jolanta Staszewska przypomniała też krótko zasady głosowania, a Komisja wyczytując  

z imienia i nazwiska radnych, wręczała im karty do głosowania, które radni wypełniali  

w miejscu wyznaczonym spełniającym wymogi tajności, po czym wrzucali karty do urny.  

Po zebraniu kart i obliczeniu głosów Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej odczytał protokół 

Komisji Skrutacyjnej z wyboru. Protokół stanowi załącznik do protokołu z sesji.  

Komisja Skrutacyjna stwierdziła, że Wiceprzewodniczącymi Rady Gminy zostali wybrani 

radni:  

1) Małgorzata Biedrzycka; 

2) Włodzimierz Nosek. 

Uwzględniając wynik głosowania Przewodnicząca Rady Gminy odczytała uchwałę  

w sprawie wyboru Wiceprzewodniczących Rady Gminy. Wobec braku uwag, 

poinformowała, że uchwała została przyjęta.  

Uchwała Nr I/3/24 stanowi załącznik do protokołu.  

 

Punkt 6. dot.  Podjęcia uchwały w sprawie ustalenia składu osobowego i powołania 

Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej 

 

 Przewodnicząca Rady Gminy Patrycja Wróblewska-Firek poinformowała, że przed 

sesją radni zapisali się w skład poszczególnych komisji, a następnie przedstawiła 

proponowany skład Komisji Rewizyjnej:  

1) Jolanta Staszewska; 

2) Iwona Darowska; 

3) Tomasz Walewski; 

4) Renata Marciniak; 

5) Sławomir Dobrowolski. 

Radni nie zgłosili innych kandydatur ani uwag do przedstawionego składu Komisji.  

Następnie przystąpiono do zgłaszania kandydatów na Przewodniczącego Komisji 

Rewizyjnej. Na przewodniczącą Komisji zaproponowano Radną Jolantę Staszewską.  Radna 

Jolanta Staszewska wyraziła zgodę na kandydowanie. 



Wobec braku innych propozycji Przewodnicząca Rady Gminy przedstawił projekt 

uchwały w sprawie ustalenia składu osobowego i powołania Przewodniczącego Komisji 

Rewizyjnej oraz poddała go pod głosowanie. Radni w głosowaniu jawnym 13 głosami ,,za” 

podjęli uchwałę. 

Uchwała Nr II/4/24 wraz z imiennym wykazem głosowania stanowią załączniki do 

protokołu.  

 

Punkt 7. dot.  podjęcia uchwały w sprawie ustalenia składu osobowego i powołania 

Przewodniczącego Komisji skarg, wniosków i petycji 

 

Przewodnicząca Rady przedstawiła proponowany Skład Komisji skarg, wniosków  

i petycji: 

1) Izabela Kornacka; 

2) Renata Marciniak; 

3) Małgorzata Biedrzycka; 

4) Grzegorz Sumiński; 

5) Sławomir Nowocin. 

Radni nie zgłosili innych kandydatur ani uwag do przedstawionego składu Komisji.  

Następnie przystąpiono do zgłaszania kandydatów na Przewodniczącego Komisji 

skarg, wniosków i petycji. Na przewodniczącą Komisji zaproponowano Radną Izabelę 

Kornacką, która złożyła pisemną zgodę na kandydowanie w związku z jej nie obecnością na 

sesji.   

Wobec braku innych propozycji Przewodnicząca Rady Gminy przedstawiła projekt 

uchwały w sprawie ustalenia składu osobowego i powołania Przewodniczącego Komisji 

skarg, wniosków i petycji oraz poddała go pod głosowanie.  Radni w głosowaniu jawnym 

13 głosami ,,za” podjęli uchwałę. 

Uchwała Nr II/5/24 wraz z imiennym wykazem głosowania stanowią załączniki do 

protokołu.  

 

Punkt 8. dot. Podjęcia uchwały w sprawie ustalenia przedmiotu działania i składu 

osobowego oraz powołania Przewodniczącego Komisji Budżetu 

 

Przewodnicząca Rady przedstawiła proponowany Skład Komisji Budżetu: 

1) Ilona Chojecka; 

2) Włodzimierz Nosek; 

3) Grzegorz Sumiński; 

4) Iwona Darnowska; 

5) Mariusz Piotrowski. 

Radni nie zgłosili innych kandydatur ani uwag do przedstawionego składu Komisji. 



Następnie przystąpiono do zgłaszania kandydatów na Przewodniczącego Komisji Budżetu. 

Na przewodniczącą Komisji zaproponowano Radną Ilonę Chojecką. Radna Ilona Chojecka 

wyraziła zgodę na kandydowanie. 

Wobec braku innych propozycji Przewodnicząca Rady Gminy przedstawiła projekt uchwały 

w sprawie ustalenia składu osobowego i powołania Przewodniczącego Budżetu  

oraz poddała go pod głosowanie.  Radni w głosowaniu jawnym 13 głosami podjęli uchwałę 

Uchwała Nr II/6/24 wraz z imiennym wykazem głosowania stanowią załączniki do 

protokołu.  

 

Punkt 9. dot. Podjęcia uchwały w sprawie ustalenia przedmiotu działania i składu 

osobowego oraz powołania Przewodniczącego Komisji Społecznej 

 

Przewodnicząca Rady przedstawiła proponowany Skład Komisji społecznej: 

1) Albina Krzemińska; 

2) Krzysztof Szeligowski; 

3) Tomasz Walewski; 

4) Sławomir Dobrowolski; 

5) Jolanta Staszewska. 

Radni nie zgłosili innych kandydatur ani uwag do przedstawionego składu Komisji.  

Następnie przystąpiono do zgłaszania kandydatów na Przewodniczącego Komisji 

społecznej. Na przewodniczącą Komisji zaproponowano Radną Albinę Krzemińską. Radna 

Albina Krzemińska wyraziła zgodę na kandydowanie. 

Wobec braku innych propozycji Przewodnicząca Rady Gminy przedstawiła projekt 

uchwały  w sprawie ustalenia składu osobowego i powołania Przewodniczącego Komisji 

skarg, wniosków i petycji oraz poddała go pod głosowanie.  

Radni w głosowaniu jawnym 13 głosami ,,za” podjęli uchwałę. 

Uchwała Nr II/7/24 wraz z imiennym wykazem głosowania stanowią załączniki do 

protokołu.  

 

Punkt 10. dot. Podjęcia uchwały w sprawie wynagrodzenia Wójta 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że został przygotowany projekt uchwały 

ustalający wynagrodzenie Pana Wójta Mariusza Cheby od dnia 7 maja, pozostawiając 

stawki na dotychczasowym poziomie. Dodała, że kwestia wynagrodzenia wójta 

regulowana jest przez Rozporządzenie  Rady Ministrów z dnia 25 października 2021 roku 

w sprawie wynagradzania pracowników samorządowych, w którym określone są 

konkretne kwoty jakie wójt może pobierać.  

Wobec braku uwag Przewodnicząca Rady Gminy przedstawiła projekt uchwały  

w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Wójta Gminy Regnów oraz poddała go pod 

głosowanie.  Radni w głosowaniu jawnym 11 głosami ,,za” oraz 2 głosami ,,przeciw” podjęli 



uchwałę. 

Uchwała Nr II/8/24 wraz z imiennym wykazem głosowania stanowią załączniki do 

protokołu.  

 

Punkt 11.  dot. Podjęcia uchwały w sprawie statutów sołectw Gminy Regnów 

 

Sekretarz Gminy Agnieszka Rokicka-Bednarek poinformowała, że wraz z upływem 

kadencji poprzedniej rady gminy 30 kwietnie bieżącego roku upłynęła również kadencja 

organów wykonawczych sołectw oraz rad sołeckich. W związku z przystąpieniem  

w niedługim czasie do wyborów organów sołectw należy przystąpić do doprecyzowania 

niektórych postanowień dotyczących statutów jak również uregulowania spraw, które do 

tej pory nie były unormowane w obowiązujących przepisach. Zwróciła uwagę, że aktualnie 

obowiązujące statuty sołectw zostały uchwalone przez Radę Gminy Regnów Uchwałą Nr 

XVIII/82/00 w 2000 roku, a od tego czasu pojawiło się nowe orzecznictwo sądowe   

i administracyjne i z tego względu przygotowany został projekt uchwały określający nowe 

postanowienia w zakresie organizacji i zakresu działania jednostek  pomocniczych dla 12 

sołectw. Poinformowała, że projekty statutów sołectw zgodnie z art. 35 ust. 1  ustawy  

o samorządzie gminnym zostały poddane konsultacjom społecznym z mieszkańcami 

danego sołectwa w oparciu o Uchwałę Rady Gminy Regnów z 2018 roku  określającą 

zasady i tryb  przeprowadzania konsultacji społecznej z mieszkańcami gminy Regnów  

w terminie od 15 maja do 22 maja. W ramach konsultacji statuty sołectw zostały poddane 

do publicznej wiadomości poprzez zamieszczenie na stronie internetowej Gminy Regnów, 

Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Gminy Regnów, wyłożeniu u sołtysów i Urzędzie 

Gminy dzięki czemu każdy mieszkaniec miał możliwość zapoznania się z projektem statutu 

sołectwa oraz zgłoszenia opinii i uwag. W trakcie trwania konsultacji złożony został przez 

mieszkańca sołectwa Annosław na adres elektroniczny Urzędu Gminy 1 formularz  

zawierający propozycje do § 31, który w dalszej części przedstawiła. 

Dodała, że zgodnie z ustawą o konsultacjach  wnioski i opinie uzyskane podczas 

przeprowadzanych konsultacji mają charakter opiniodawczy i nie są wiążące dla organów 

gminy. Następnie przedstawiła najważniejsze postanowienia przedłożonych projektów. 

W dalszej części poinformowała, że sporządzając projekt statutów sołectw kierowano się 

ustawą o samorządzie gminnym, rozstrzygnięciach nadzorczych organów nadzoru  

oraz przede wszystkim obowiązującym w tym zakresie bardzo  bogatym orzecznictwem 

sądów administracyjnych, które jest bardzo niejednolite, a ta sama kwestia jest odmiennie 

przez różne  sądy rozpatrywana. Dodała, że przedstawione zapisy projektu statutu przede 

wszystkim opierane były na jednym z najnowszych wyroków Naczelnego Sądu 

Administracyjnego  z 12 marca 2024 roku dotyczącym prawie udziału w zebraniu wiejskim. 

 Radny Sławomir Dobrowolski wniósł uwagę do przeprowadzonych konsultacji, 

stwierdzając, że były nieskuteczne bo mieszkańcy o nich nie wiedzieli. Dodał, że warto by 

było się zastanowić nad zmianą uchwały z 2018 roku w sprawie konsultacji celem 



dostosowania jej do współczesnej techniki np. wprowadzając powiadomienia sms. 

Przypomniał, że kiedyś powszechną forma przekazu była kartka, która docierała do 

większej liczby mieszkańców. Zauważył, że nie ma uregulowania dalszego procedowania 

wyboru sołtysa w przypadku zgłoszenia jednego kandydata i brakiem poparcia wśród 

mieszkańców. Zwrócił również uwagę na sprawowanie nadzoru przez Radę w przypadku 

gdy sołtys pełni również funkcję radnego.   

Sekretarz odnosząc się do pierwszego  zarzutu  Radnego dotyczącego konsultacji 

wyjaśniła, że wszystko zostało wykonane zgodnie z obowiązującą procedurą i zauważyła, 

że były osoby którym udało się zapoznać z projektami statutów i dodała, że projekty 

przekazane zostały sołtysom.  

Radny Sławomir Dobrowolski stwierdził, że należy wyjść bardziej frontem do 

mieszkańców, by informacje docierały do szerszej ilości osób  np. poprzez smsy. Dodał,  

że  nie kwestionuje tego, że nie zostało to zrobione z literą prawa jednak uważa, że należy 

wykorzystywać dostępne nowe technologie. Poprosił o rozpatrzenie i zmianę uchwały  

z 2018 roku oraz zauważył również, że w statucie jest określony sposób powiadamiania  

o sesjach, gdzie nie ma mowy o dostarczaniu materiałów elektronicznie, który dobrze by 

było dostosować. 

Przewodnicząca Rady zwróciła uwagę, że w Statucie Gminy jest zapis mówiący  

o dostarczeniu w inny skuteczny sposób, czyli np. za pośrednictwem tabletów. 

Sekretarz zabierając głos poinformowała, że Rada może zgłaszać uwagi  

i propozycję, które można przeanalizować bądź zmienić obowiązujący statut.  

Wobec braku innych uwag Przewodnicząca Rady Gminy przedstawiła projekt 

uchwały  w sprawie statutów sołectw Gminy Regnów oraz poddała go pod głosowanie.  

Radni w głosowaniu jawnym 11 głosami ,,za” oraz 2 głosami ,,przeciw” podjęli uchwałę. 

Uchwała Nr II/9/24 wraz z imiennym wykazem głosowania stanowią załączniki do 

protokołu.  

 

Punkt. 12 dot. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru przedstawiciela Gminy Regnów do 

Rady Społecznej przy Samodzielnym Publicznym Zakładzie Opieki Zdrowotnej w Rawie 

Mazowieckiej 

 

 Przewodnicząca Rady poinformowała, że wpłynęło pismo ze starostwa 

powiatowego informujące o upływie kadencji Rady Społecznej działającej przy SPZOZ  

w Rawie Mazowieckiej. Należy  wytypować przedstawiciela na kadencją 2024-2029, który 

będzie dyspozycyjny i zaangażowany w działalność społeczną, gdyż nieobecność na radzie 

skutkuje brakiem quorum i uniemożliwia podejmowanie skutecznych uchwał. Zgodnie  

z projektem uchwały proponuje się jako przedstawiciela Pana Wójta Mariusza Chebę.  

Radni nie zgłosili innych kandydatur i nie zgłosili uwag.  

Wobec powyższego Przewodnicząca Rady Gminy przedstawiła projekt uchwały  

wyboru przedstawiciela Gminy Regnów do Rady Społecznej przy Samodzielnym 



Publicznym Zakładzie Opieki Zdrowotnej w Rawie Mazowieckiej oraz poddała go pod 

głosowanie. Radni w głosowaniu jawnym 13 głosami ,,za” podjęli uchwałę. 

Uchwała Nr II/10/24 w sprawie wraz z imiennym wykazem głosowania stanowią załączniki 

do protokołu. 

 

Punkt. 13 dot. Podjęcia uchwały w sprawie wyboru przedstawicieli Gminy Regnów                                   

w Samorządowym Stowarzyszeniu Rozwoju Ziemi Rawskiej. 

 

 Wójt Gminy poinformował, że Samorządowe Stowarzyszenie Rozwoju Ziemi 

Rawskiej jest stowarzyszeniem non profit działającym na rzecz wszystkich mieszkańców, 

poprzez wspieranie  organizacji pozarządowych zarówno w formie finansowej jak i nie. 

Wspierane są  między innymi Warsztaty Terapii Zajęciowej, które zostały przeniesione do 

nowej siedziby przy ulicy Zwolińskiego 14 i zajmują się osobami niepełnosprawnymi, 

odciążając przy tym najbliższych poprzez organizowanie wolnego czasu oraz pomagając 

odnaleźć się w środowisku. Poinformował, że dotychczasowo przyjęte było,  

że przedstawicielem Stowarzyszenia jest wójt, gdyż jestem osobą najbardziej dyspozycyjną 

mogącą zaangażować się i poświecić czas na pomoc naszemu społeczeństwu 

funkcjonować w każdym zakresie. Drugim proponowanym przedstawicielem jest 

Przewodniczący Rady. Dodał, że poszukiwani są ludzie którzy mają pomysły i chęć do pracy 

społecznie.  

Wobec braku uwag i innych propozycji Przewodnicząca Rady Gminy przedstawiła 

projekt uchwały w sprawie wyboru przedstawicieli Gminy Regnów w Samorządowym 

Stowarzyszeniu Rozwoju Ziemi Rawskiej oraz poddała go pod głosowanie.  Radni  

w głosowaniu jawnym 13 głosami ,,za” podjęli uchwałę. 

Uchwała Nr II/11/24 wraz z imiennym wykazem głosowania stanowią załączniki do 

protokołu 

 

Punkt. 14 dot. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu 

pieniężnego dla strażaków ratowników i kandydatów na strażaków ratowników 

Ochotniczej Straży Pożarnej w Regnowie 

 

 Wójt Gminy zabierając głos poinformował, że stawki ekwiwalentu za udział 

strażaków w akcjach i szkoleniach się nie zmienił i zgodnie z zaleceniami Wojewody 

uregulowano prawnie rozpoczęcie godzin i wyjazdów i dostosowano zapisy uchwały do 

obowiązujących przepisów. 

Wobec braku uwag i innych propozycji Przewodnicząca Rady Gminy przedstawiła 

projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków 

ratowników i kandydatów na strażaków ratowników Ochotniczej Straży Pożarnej  

w Regnowie oraz poddała go pod głosowanie.  Radni w głosowaniu jawnym 13 głosami 

,,za” podjęli uchwałę. 



Uchwała Nr II/12/24 w sprawie wraz z imiennym wykazem głosowania stanowią załączniki 

do protokołu. 

 

Punkt 15. dot. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy na 2024 rok. 

 

 Przewodnicząca Rady  poinformowała, że projekt uchwały przesłany został  

w ustawowym terminie i zawierał wszystkie wyczerpujące informacje dotyczące budżetu, 

natomiast zaktualizowany projekt zwierał 3 zmiany, które przedstawi Pani skarbnik.  

 Skarbnik gminy dodała, że zmiany uchwały będą prawdopodobnie na każdej sesji   

i spowodowane są podpisywaniem umów, wpływem informacji z Urzędu 

Marszałkowskiego, decyzji z Urzędu Wojewódzkiego dotyczących dotacji i środków na 

inwestycje. Dodała, że to co jest możliwe wprowadzane jest do budżetu zarządzeniem, 

 ale wójt nie ma uprawnień do wprowadzania dochodów. 

 Wójt Gminy zabierając głos oznajmił, że większość ważnych rzeczy jest zapisanych 

w budżecie, ale tak jak przy tych zmianach nie było wiadomo kiedy będą rozstrzygnięcia 

naborów. Dodał, że w tym tygodniu przyszła decyzja na realizacje inwestycji związanej  

z budową drogi i niewprowadzenie środków do budżetu wstrzyma prace związane  

z podpisaniem umowy i ogłoszeniem przetargu. 

W dalszej części  Skarbnik Gminy przedstawiła zmiany, które polegają na: 

1) Zwiększeniu dochodów budżetu o kwotę 723.084,75,00 złpoprzez wprowadzenie:   dotacji  

z tytułu pomocy finansowej z Urzędu Marszałkowskiego na granty sołeckie Annosław, 

Regnów, Rylsk, Rylsk duży kwota 60.000,00 zł, dotacji  z tytułu pomocy finansowej  z Urzędu 

Marszałkowskiego na zagospodarowanie terenu w Podskarbicach Szlacheckich  kwota 

100.000,00 zł, dofinansowania z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg na drogę  

w Kazimierzowie kwota 484.585,00 zł, sprzedaży samochodu pożarniczego Star kwota 

12.000,00 zł, środków z Funduszu Pomocy nadanie Pesel obywatelom Ukrainy kwota 23,75 

zł, dotacji na utylizacje azbestu zgodnie z decyzją Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej w Łodzi kwota 66.476; 

2) Zwiększeniu wydatków budżetu o kwotę 723.084,75 zł przeznaczeniem na:  

zagospodarowanie terenu w Podskarbicach Szlacheckich kwota 100.000,00 zł, wydatki 

statutowe- granty sołeckie kwota 60.000,00 zł, przebudowę drogi gminnej w miejscowości 

Kazimierzów  kwota 484.585,00 zł, wydatki statutowe dotyczące OSP kwota 12.000,00 zł, 

wynagrodzenia i pochodne- nadanie pesel obywatel Ukrainy kwota 23,75 zł, wydatki 

statutowe na zakup usług- utylizacja azbestu kwota 66.476 zł. 

3) Zmniejszeniu wydatków o kwotę 72.000,00 na przebudowę drogi gminnej w Kazimierzowie   

kwota 72.000,00 zł; 

4) Przeniesieniu plan wydatków poprzez zwiększenie wydatków na budowę stacji uzdatniania 

wody kwota 50.000,00 zł, zagospodarowanie terenu w Podskarbicach Szlacheckich kwota 

5.000,00 zł, zakup szamba do Agronomówki kwota 7.000,00 zł, wykonanie chodnika  

w strefie rekreacyjnej w Regnowie 27.000,00 zł, wydatki statutowe- czyste powietrze 



kwota 3.360, wydatki statutowe- wykonanie podbudowy kwota 38.000 oraz zmniejszenia 

wydatków na remont (przebudowę) dróg gminnych w miejscowościach Rylsk, Rylsk Duży, 

Sowidół kwota 127.000,00 i wynagrodzenia i pochodne-czyste powietrze kwota 3.360,00 

zł; 

5) Uaktualnieniu wydatków na zadania inwestycyjne realizowane w 2024 roku, które po 

zmianach wynoszą 14.815.783,85; 

6) Różnica między dochodami i wydatkami stanowi planowany deficyt budżetu w wysokości 

2.726.971,54zł, który zostanie pokryty nadwyżką budżetową z lat ubiegłych w kwocie 

2.518.243,00 zł, przychodami z niewykorzystanych środków pieniężnych na rachunku 

bieżącym budżetu, wynikających z rozliczenia dochodów i wydatków nimi sfinansowanych 

związanych ze szczególnymi zasadami wykonywania budżetu określonymi w odrębnych 

ustawach w wysokości 43.728,54 zł oraz przychodami pochodzącymi z zaciągniętych 

kredytów i pożyczek w kwocie 165.000,00 zł; 

7) Ustaleniu przychodów w łącznej wysokości 2.752.071,54 zł i rozchodów budżetu w łącznej 

wysokości 25.100,00zł; 

8) Zmianie limitów zobowiązań z tytułu zaciąganych kredytów i pożyczek z przeznaczeniem na 

pokrycie występującego w ciągu roku przejściowego deficytu budżetu w wysokości 

636.100,00 zł oraz finansowanie planowanego deficytu budżetu w wysokości 273.000,00 

zł; 

9) Uaktualnieniu dochodów i wydatków budżetu na fundusz ochrony środowiska i gospodarki 

wodnej i wydatki budżetu  na realizację zadań związanych z ochroną środowiska; 

10) Zmianie w zakresie wykonania budżetu upoważnia się Wójta Gminy do zaciągania w 2024 

roku kredytów i pożyczek na sfinansowanie przejściowego deficytu budżetu do wysokości  

590.000,00 z, zaciągania w 2024 roku kredytów i pożyczek na sfinansowanie planowanego 

deficytu budżetu w wysokości 165.000,00 zł, lokowania w trakcie realizacji budżetu 

czasowo wolnych środków budżetowych na rachunkach w innych bankach niż bank 

prowadzący obsługę budżetu; 

11) Dochody po zmianach wynoszą 22.911.688,66 zł natomiast wydatki po zmianach wynoszą     

25.638.660,20 zł. 

 

Radny Sławomir Dobrowolski zwrócił się z zapytaniem czy sterylizator UV został już 

zakupiony czy jest w planach.  

Wójt poinformował, że taki sterylizator UV został zakupiony, zamontowany i już 

działa. 

Radny Sławomir Dobrowolski zapytał czy są jakieś środki przewidziane na 

Młodzieżową Drużynę OSP. 

Skarbnik Alina Szczegulska oznajmiła, że do tej pory nie mieliśmy zgłoszeń 

dotyczących młodzieżowej drużyny, ale jeśli takie wpłyną to Rada postara się na bieżąco 

rozpatrywać.  



Radny Sławomir Dobrowolski stwierdził, że obecny sołtys, który jest zarówno 

Prezesem OSP informował, że  upomina się o te środki.  

Wójt Gminy odnosząc się do wypowiedzi Radnego oznajmił, że zawsze brane są pod 

uwagę uwagi społeczeństwa, Rady Gminy oraz sołtysów dotyczące wydatków  

i zapotrzebowanie o środki. Stwierdził, że od Radnego nie słyszał o potrzebnych środkach 

na ten cel oraz oznajmił, że Prezesa OSP zgłaszał zapotrzebowanie na wydatki i w takim 

wymiarze były one zabezpieczone.  

Radny Sławomir Dobrowolski przypomniał, że na ślubowaniu zgłaszanych było wiele 

potrzeb.  

Wójt stwierdził, że Urząd aplikuje o środki wszędzie gdzie to możliwe i zauważył,  

że w tym zakresie powinno być również  zaangażowanie społeczeństwa, którego nie było.   

  Radny Sławomir Dobrowolski zauważył, że zaangażowanie społeczne jest, o czym 

świadczyć może zakup za 20 tysięcy ze środków zewnętrznych na zakup umundurowania  

i fundusze są pozyskiwanie gdzie tylko można.  

Wobec braku innych uwag Przewodnicząca Rady Gminy przedstawiła projekt 

uchwały w sprawie zmian w budżecie na 2024 rok oraz poddała go pod głosowanie. Radni 

w głosowaniu jawnym 11 głosami ,,za” i 2 głosami ,,przeciw” podjęli uchwałę. 

Uchwała Nr II/13/24 wraz z imiennym wykazem głosowania stanowią załączniki do 

protokołu 

 

 

Punkt 16. dot. Podjęcia uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na 

lata 2024-2034 

 

Skarbnik Gminy poinformowała, że niniejszą uchwałą zapewniano zgodność 

wartości budżetu gminy i WPF we wszystkich wymaganych elementach. Dokonano zmiany 

dochodów poprzez zwiększenie dochodów ogółem o kwotę 807.598,75 zł  w tym 

dochodów bieżących o 211.013,75 zł z tytułu dotacji i dochodów majątkowych  

o 596.585,00 zł w tym ze sprzedaży 12.000,00 zł. Dokonano zwiększenia wydatków  

o kwotę 735.598,75 zł w tym zwiększono wydatki bieżące o 261.013,75 zł oraz wydatków 

majątkowych o 474.585,00 zł. Poinformowała, że różnica między dochodami a wydatkami 

stanowi deficyt budżetu i wynosi po zmianie 2.726.971,54 zł, natomiast różnica między 

dochodami bieżącymi a wydatkami bieżącymi wynosi po zmianie 372.389,83 zł. 

Zmniejszono przychody budżetu z tytułu kredytu o kwotę 387.000,00 zł oraz zwiększono 

nadwyżkę z lat ubiegłych o kwotę 271.100,00 zł. Przychody po zmianie wynoszą 

2.752.071,54 zł w tym nadwyżka budżetowa z lat ubiegłych kwota 2.543.343,00 zł, 

przychody z tytułu zaciągniętych kredytów i pożyczek 165.000,00 zł, przychody ze 

szczególnych zasad wykonania budżetu określone w odrębnych ustawach 43.728,54 zł. 

Poinformowała, że  umorzona została pożyczka z 2016 roku  w kwocie 133.700,00 zł wraz 

z należnymi odsetkami w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 



Wodnej w Łodzi. Po dokonanych zmianach dług gminy na koniec 2024 roku zmniejszył się 

i będzie wynosił 437.000,00 zł, co daje 1,91 % planowanych dochodów. Następnie 

przedstawiła dług gminy w latach 2025 do 2034. Ponadto oznajmiła, że zmniejszono  spłaty 

rat kredytów i pożyczek w latach 2024-2026 w związku z umorzeniem pożyczki  

z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Łodzi.   

W kolejnych latach 2025 do 2034 wskaźniki zarówno dopuszczalne jak i planowane są 

zgodne z ustawą o finansach publicznych.  W dalszej części Skarbnik Gminy 

poinformowała, że zwiększono limity na przedsięwzięcia związane z wydatkami 

inwestycyjnymi na 2024 rok o kwotę 412.585,00 zł, które po zmianie wynoszą 

22.598.017,00 zł i dotyczą „Przebudowy drogi gminnej w miejscowości Kazimierzów”.  

Wobec braku innych uwag Przewodnicząca Rady Gminy przedstawiła projekt 

uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2024-2034 poddała 

go pod głosowanie. Radni w głosowaniu jawnym 13 głosami ,,za” podjęli uchwałę. 

Uchwała Nr II/13/24 wraz z imiennym wykazem głosowania stanowią załączniki do 

protokołu 

 

Punkt 17. dot. Informacji Wójta Gminy z pracy w okresie międzysesyjnym  

oraz z wykonania uchwał Rady Gminy 

 

- podziękował za sprawne prowadzenie sesji i podjęcie stosownych uchwał. Pogratulował 

oraz podziękował za wybór wiceprzewodniczących, przewodniczących komisji oraz ich 

członków oraz dodał, że wspólnie będziemy realizować dalej przyjęte zamierzenia  

- podziękował byłej radnej Honoracie Cybulskiej  za determinację w dążeniu do realizacji 

modernizacji drogi w Kazimierzowie i oznajmił, że przyznane zostały środki na ten cel. 

Odniósł się do głosowania radnego przeciw zmianom w budżecie, które dotyczy między 

innymi tej inwestycji  

- podpisane zostały umowy na realizację grantów sołeckich w wysokości 15.000 zł , które 

dla poszczególnych sołectw są znaczące. Dodał, że jest to realizacja pomysłów 

wychodzących od społeczeństwa i 4 takie pomysły są realizowane 

- z uwagi na złożenie większych ofert niż planowanych środków na ten cel unieważniono 

przetarg na renowację zbiornika wodnego, na które pozyskane zostały środki w wysokości 

do 150.000,00 zł. Ogłoszony został drugi przetarg i trzeciego czerwca odbędzie się jego 

rozstrzygnięcie. Wyraził nadzieje ze będzie złożonych więcej ofert  w dogodnych kwotach, 

gdyż inwestorzy wiedza jakimi środkami gmina dysponuje 

- podpisana została umowa na  budowę przydomowych oczyszczalni ścieków 

- w dniu dzisiejszym podpisana została umowa z wykonawcą na realizację inwestycji 

polegającej na budowie centrum rekreacyjno-sportowego w miejscowości Rylsk   

- realizowana jest  budowa rozbudowy świetlicy środowiskowej w Rylsku Dużym  

- zakończono remont drogi Biała Rawska-Rylsk Duży  

- zostały do poprawy dwa punkty we wnioskach na odcinki Rylsk-Rylsk Duży i Sowidół  



- dobiega końca przygotowanie dokumentacji na budowę drogi w strefie przemysłowej  

i stacji uzdatniania wody oraz malowania kościoła. Wyraził nadzieję, że w czerwcu zostaną 

ogłoszone przetargi i będzie można szukać wykonawców 

-podziękował radzie i pracownikom za zaangażowanie i pracę, dzięki której można 

realizować inwestycję  

- przekazał zgodnie  z ustawą o samorządzie gminnym raport o stanie gminy za 2023 rok. 

Poinformował, że raport zostanie przesłany drogą elektroniczna, a na ręce Pani 

Przewodniczącej przekazany został dokument w wersji papierowej. Dodał, że  przekazany 

dokument zawiera całą charakterystykę gminy 

Radna Małgorzata Biedrzycka zwróciła się z zapytaniem dotyczącym nowego placu 

zabaw i zataśmowanej na nim atrakcji  

Wójt wyjaśnił, że była to duża inwestycja na którą pozyskane zostały środki  

a wadliwy element ma zostać wymieniony w tym tygodniu  

Radna Małgorzata Biedrzycka poprosiła o element zadaszenia jednej z piaskownic, 

gdyż  na całym placu ciężko  jest się doszukać cienia.  

Wójt poinformował, że  kwestie techniczne proszę zgłaszać do Pani Dyrektor i osób 

odpowiedzialnych za ten plac.  

 

 

Punkt 18. dot. Sprawy różne  

 

Przewodnicząca Rady zbierając głos przypomniała, że do 6 czerwca należy złożyć 

oświadczenia majątkowe, gdyż niezłożenie oświadczenia skutkować może wygaśnięciem 

mandatu radnego. Ponadto poinformowała, że następna sesja planowana jest 27 czerwca 

na godzinę 10.00, ale wcześniej planowane jest szkolenie z ochrony danych osobowych. 

Ponadto poprosiła Radnych o pozostanie  po Sesji celem przekazania klauzul 

informacyjnych  oraz oświadczeń o wykorzystywaniu numerów telefonów  do celów 

urzędowych. Ponadto, oznajmiła na następnej sesji przeprowadzona będzie debata nad 

raportem o stanie gminy i mieszkańcy mają możliwość wzięcia w niej udziału. Stosowna 

informacja o procedurze będzie udostępniona w Biuletynie Informacji Publicznej  i na 

stronie. Dodała, że zgłoszenie do debaty  poparte podpisami 20 osób  należy składać do 26 

czerwca.  

Sekretarz dodała, że rozpatrzenie raportu, który w dniu dzisiejszym zostanie 

przesłany nastąpi na następnej sesji.  

Przewodnicząca Rady Patrycja Wróblewska-Firek  zabierając głos poprosiła  

o zgłaszanie problemów technicznych do pracowników Urzędu i dodała, że w wyjątkowych 

sytuacjach materiały będą drukowane. Zauważyła, że forma elektroniczna 

przekazywanych materiałów jest dużo wygodniejsza oraz bardziej ekonomiczna  

oraz zwróciła uwagę, że taka forma wysłania dokumentów jest zgodna ze statutem bo 

wypełnia przesłanki dostarczenia w sposób skuteczny.  



Wójt poinformował, że 2 czerwca jest organizowany cykliczny dzień dziecka  

i poprosił o  zaangażowanie w organizacji uroczystości. Dodał, że plakaty zostaną rozdane 

celem rozpowszechnienia.  

Radny Sławomir Dobrowolski poprosił o odnotowanie w protokole, że część uchwał 

nie została skutecznie dostarczona co spowodowało niemożność przygotowania się do 

sesji i zapoznania z projektami, co miało wpływ na głosowanie. Jednocześnie poprosił  

o jakiś przybliżony harmonogram Sesji .  

Przewodnicząca Rady oznajmiła, że będzie się starać przekazywać informację  

o terminie Sesji w miarę możliwości z miesięcznym wyprzedzeniem. 

Radny Sławomir Dobrowolski poinformował, że najmłodszy radny Mariusz 

Piotrowski został zaproszony do Pałacu Prezydenckiego 24 maja i reprezentował nas 

wszystkich na forum krajowym.  

Radna Małgorzata Biedrzycka odnosząc się do sugestii Radnego Sławomira 

Dobrowolskiego w sprawie braku załączników zauważyła, że jeśli  nie ma załączników 

należy wcześniej to zgłosić. 

 Rany Sławomir Dobrowolski wyjaśnił, że nie miał wiedzy o przesłanych 

załącznikach. 

 

Punkt 19. 

dot. Zakończenia obrad II Sesji Rady Gminy Regnów. 

 

    W związku z wyczerpaniem porządku obrad II Sesja Rady Gminy Regnów na powyższym 

została zakończona. 

 

 

                 Przewodnicząca Rady Gminy  

 

        Patrycja Wróblewska-Firek 

      Protokolant  

 

Judyta Szydłowska 

 

 


